
 
 
Svetniška vprašanja in pobude 22.3.2021 

Andrej Čuš 

1.Že pred meseci sem dal pobudo, da Zavod za šport v razpisu za sofinanciranje športnih 

društev in klubov za leto 2021 upošteva izredne razmere, ki so posledica COVID-19, kar se 

odraža v manj organiziranih tekmovanjih in možnostih nastopov. Žal to ni bilo realizirano. 

2.Zanima me, kdo je lastnik garaž, ki so v sklopu avtobusne postaje in kakšna je cena 

mesečnega oz. letnega najema? 

Sergeja Puppis Freebairn 

1.Predlagam, da se javno objavi monitoring izcednih voda za staro odlagališče v Brstju in za 

Gajke za nazaj, ter da se v bodoče to redno objavlja na spletni strani občine. Kaj je občina 

naredila, da bi ugotovila, zakaj prihaja do odstopanj, kaj pomenijo odstopanja za zdravje 

prebivalcev ter kako jih bo občina v bodoče preprečila? 

2.Javni koši so v času epidemije nabito polni odpadkov iz restavracij s prehrano, predvsem iz 

McDonaldsa. JS Ptuj se sicer odzivajo z bolj pogostim praznenjem, a žal to ne zadošča, tako 

da pogosot veter raznaša ostane vrečk in kozarcev po mestu in naravi (posebej kritično je na 

priljubljenih sprehajlnih točkah kot je Ranca). Predlagam, da občina stopi v kontakt z 

McDonaldsom in jim predlaga akcijo ozaveščanja, morda tudi spodbujanja ljudi, da prinesejo 

smeti nazaj v zameno za kak kupon ipd. Hkrati se naj problematiki posveti članek v Ptujčanu 

in pozove ljudi, da za seboj počistijo smeti. 

3.Predlagam, da se v občini označi novo šolsko pot za OŠ Mladika, in sicer Ulica K Jezeru, za 

Ulico K Jezeru – Vrtnarska pot – Na Tratah, saj je to priljubljena pot za učence, ki gredo s 

kolesom ali peš do OŠ Mladika. Te ulice nimajo pločnika, zato so nujne ustrezne označbe in 

omejitev hitrosti, ter redne kontrole. 

4.Na koncu Ormoške ceste za Kolaričem, kjer ni pločnika, obstaja ozka potka izven cestišča 

po zemlji (vzporedno z glavno cesto). To pot koristijo šolarji za pot do avtobusne postaje, je 

pa zaradi dežja ta pot pogosto blatna, zato predlagam, da JS nasipajo nekaj gramoza, da bo 

lažje prehodna. 

5.Zanima me, ali obstaja primerjalna analiza javnega vrtca z zasebnimi vrtci na področju Ptuja 

(cena in program), da bi lahko razumeli, zakaj se ljudje odločajo za zasebne vrtce, medtem ko 

so v javnih vrtcih prosta mesta. 

6.V zadnjem času je veliko občanov iskalo informacije na kak način se pri nas izračunava 

cena smeti, zato predlagam, da se metodologija izračuna cene smeti predstavi v naslednji 

številki Ptujčana. 



7.Zanima me, ali je občina seznanjena z dejstvom, da Sklad zemljišč RS že dve leti odkupuje 

zemljišča v Spuhlji in Brstjem, baje za potrebe novega plinovoda, ki pa sovpada z 

nesprejemljivo traso obvoznice S4? 

Miha Požgai 

1.V občini Slovenska Bistrica pri pobiranju bioloških odpadkov kar izvajalci javne službe  

splahnejo izpraznjen zabojnik. Ali je to izvedljivo tudi pri nas? 

Dijana Alibabič 

1.Ali je Adria Plin že pridobil projektno dokumentacijo za izgradnjo plinskega omrežja za 

Prežihovo ulico, prav tako za Rogaško, Mariborsko in Turnišče. Kdaj je predvidena gradnja 

plinskega omrežja? 

2. Koliko podjetij se je prijavilo na razpis za pomoč plačila stroškov v času Covida, koliko od 

teh je bilo podjetij, ki so upravičeni do pomoči? 

3. Ali obstaja kakšna možnost, da se stanovanja, ki so v lasti MOP in so prazna, uredijo do te 

mere da so dostojna bivanja in se ponudijo v najem? 

4. Ali je že znano, kdaj se bodo na igrišču Ljudski vrt uredile sanitarije? 

5. Na območju Turniškega grada se zaznava povečano odlaganje smeti in sicer v smeri proti 

potoku so odložene salonitne plošče, naprej proti Pinčarjevem mlinu pa kosovni odpadki. 

Prosim če se to odstrani. 

Matej Siebenreich 

1. Stanovalci CMD izražajo skrb, da bi bile zaradi gradnje novega stanovanjskega objekta 

uničene zelene površine, ki blažijo neugodne okoljske vplive (avtobusna postaja, železnica, 

prometne ceste, veliko parkirišče PP). Županja glede te problematike daje nasprotujoče si 

izjave – zagotavlja, da se v zelenice ne bo posegalo (video o gradnji neprofitnih stanovanj, 

Štajerski tednik), a v dopisu/odgovoru stanovalcem navaja, da se bo starejše drevje ohranjalo 

le, če bo to mogoče; tudi na načrtu v projektni nalogi Stanovanjski objekt neprofitnih 

stanovanj je zelenica označena kot predvidena lokacija objekta; v točki 1.4 Predloga Stališč 

do pripomb javnosti podanih v času javne razgrnitve Elaborata lokacijske preveritve za 

individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev v Mestni občini Ptuj na parcelah 

št. 1438/1, 1439, 1441, 1454/13, vse k. o. Ptuj je prav tako omenjen poseg – »zeleno površino 

nameniti za rabo, ker se sedaj ne uporablja«. Menimo, da je namen zelenice (travnate površine 

in drevja) predvsem čiščenje in hlajenje zraka, prestrezanje hrupa. Županja naj objektivno 

predstavi načrt, kako bo zagotovljeno (ohranjeno) čisto, mirno in predvsem zeleno okolje. 

2. Ali je bila opravljena študija potreb po parkiriščih na območju CMD in možnosti za 

ureditev le-teh? Iz predloga Stališč do pripomb javnosti podanih v času javne razgrnitve 

Elaborata lokacijske preveritve za individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev 

v Mestni občini Ptuj na parcelah št. 1438/1, 1439, 1441, 1454/13, vse k. o. Ptuj je sklepati, da 

MOP še nima izdelanega načrta zagotavljanja parkirnih mest za stanovalce obstoječih blokov 



(gl. 1.1… če bo možnost obstajala se bo pristopilo k ureditvi). Zakaj ukiniti/pozidati urejeno 

parkirišče za AP, ki bi ga lahko namenili stanovalcem, dokler ni zagotovljenih dovolj 

parkirnih mest, da ne bi bilo treba stanovalcem parkirati po zelenicah in ozkih dovoznih 

cestah (intervencijske poti)? 


